
Záznam

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2023/2024, ktoré sa konalo

v utorok 11.6.2024 o 8:30 hod. v miestnosti AE307

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (13 členov)

AD 1) Otvorenie a schválenie programu

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na

pätnástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026. Predsedníčka AS otvorila zasadnutie a

navrhla nasledujúci program:

1. Otvorenie a schválenie programu
2. Schválenie overovateľov zápisu
3. Voľba podpredsedu AS SvF za študentskú časť
4. Návrh Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2024
5. Návrh Dodatku č.5 k Smernici č.1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty

Žilinskej univerzity v Žiline
6. Návrh na schválenie člena Vedeckej rady Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline

pre funkčné obdobie 2022 až 2026
7. Návrh Plánovaných počtov prijatých uchádzačov na SvF v bakalárskom, inžinierskom a

doktorandskom štúdiu pre ak. rok 2025/2026

Hlasovanie o predloženom programe:

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing.Matúša Farbáka, PhD.,

Ing. Mareka Chabadu, ktorí s návrhom súhlasili.

Hlasovanie za overovateľov zápisu:

Ing.Matúš Farbák, PhD. ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

Ing. Marek Chabada ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

AD 3) Voľba podpredsedu AS SvF za študentskú časť

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová informovala členov AS SVF o vzdaní sa funkcie

podpredsedu AS SvF za študentskú časť Ing. Mareka Chabadu z dôvodu blížiaceho sa

ukončenia doktorandského štúdia. Študentská časť na miesto podpredsedu AS SvF navrhla

doktoranda Ing. Erika Vrchovského.

Predsedníčka AS doc. Remišová navrhla pre tajnú voľbu internú volebnú komisiu s členmi: Ing.

Zuzana Papánová, PhD., Barbora Bandíková, ktoré s návrhom súhlasili. Aklamačné hlasovanie

za členov internej volebnej komisie:

Ing. Zuzana Papánová, PhD. ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

Barbora Bandíková ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené



Hlasovanie za podpredsedu AS SvF za študentskú časť prebehlo tajne s výsledkom:

Ing. Erik Vrchovský ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené

AD 4) Návrh Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2024

Predsedníčka AS Svf odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil členov senátu s návrhom

rozpočtu Stavebnej fakulty:

• V tabuľkovom prehľade predstavil zdroje z dotácií, nedotačných zdrojov, refundačných

projektov a podnikateľskej činnosti.

• Spomenulmožnosti financovania doktorandov z podpory MVP a VP.

• V tabuľkovom prehľade predstavil zostatky dotácií z r. 2023 na katedrách.

• Predstavil potreby fakulty: nevyhnutné ako mzdy, odvody, stravovanie a pod.

a ostatné fakultné potreby ako kancelárske potreby, reprezentačné podujatia,

športové podujatia a pod.

Po predstavení návrhu rozpočtu Stavebnej fakulty na rok 2024 predsedníčka otvorila diskusiu.

prof. Decký: na jeseň sa má vypísať nová výzva pre mladých vedeckých pracovníkov, bude

vypísaná výzva aj pre vedeckých pracovníkov? Dekan súhlasne zodpovedal a prezentoval

snahu financovať v rámci projektov doktorandov ako riešiteľov projektov.

prof. Decký položil otázku ohľadom miesta konania promócií v priestoroch univerzity napr.

aula Datalan aj za účelom úspory financií? Dekan: Áno uvažuje sa do budúcna.

doc. Remišová dodatočne prečítala stanovisko Hospodárskej komisie k návrhu rozpočtu. HK

súhlasí s návrhom rozpočtu s jednou pripomienkou k deleniu rozpočtu na katedry, kedy bola

predložená iná verzia senátorom ako na kolégiu dekana.

Ing. Farbák: môže dekan odprezentovať rozdelenie finančných prostriedkov na katedry?

Dekan by chcel najskôr prerokovať návrh rozpočtu a neskôr dodatočne odprezentuje delenie

na katedry. Ing.Farbák namietal, že v zmysle vlaňajšieho usmernenia JUDr. Staníkovej a doc.

JUDr. Novak Sedlackovej, delenie na katedry by malo byť neoddeliteľnou súčasťou

schvaľovania rozpočtu.

Ing. Bulko: pominulé roky mala fakulta väčšie zdroje dotácií za vedu a výskum ako za

pedagogiku, teraz sa situácia obrátila, prečo? Dekan v odpovedi zdôvodnil tento stav zmenou

metodiky delenia dotácie na univerzite a tiež zohľadnením výsledkov VER. Keby nebol VER boli

by sme na tom lepšie.

Ing. Danišovič: Ako je to s fondom „Refundácie projekty"? Nebola náhodou s Výskumnou

agentúrou podpísaná zmluva, že sa fin. zdroje majú využiť do 5-tich rokov od vyplatenia

záverečnej ŽoP? Odpoveď: Vedenie UNIZA považuje prerozdelenie fin. zdrojov do fondov za

splnenie tejto podmienky.

Ing. Danišovič: V zmysle MU pre projekty DSV a Covid by mali za riešiteľov prísť fin. zdroje na

fakultu? Pripočítavajú sa na zdroj „Refundačné projekty"? Nebudú tieto zdroje účtované na

katedry jednotlivých riešiteľov? Odpoveď: Ešte neprišli a budú prevedené na katedry

riešiteľov.



doc. Remišová: podklady pre delenie dotácie na jednotlivé fakulty univerzity ukázali nárast

výkonov fakulty o 13%, ale v rozpočte dostala fakulta menší objem. Ing. Farbák odpovedal, že

výkony narástli, ale suma na delenie ostala rovnaká.

Ing. Bulko: pre zefektívnenie výučby by pomohlo spojenie učební AC205 a AC206, čím by sa

vytvorila jedna veľká počítačová učebňa, avšak je potrebná obnova počítačov, na ktorú sú

potrebné zdroje v rozpočte? Dekan odpovedá, že s uvedenou obnovou sa neuvažuje a bude

sa financovať skôr z darov. Zareagoval prof. Decký, ktorý nesúhlasí zo zlučovaním učební.

Po ukončení diskusie dala predsedníčka hlasovať o návrhuRozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej

univerzity v Žiline na rok 2024:

Hlasovanie: ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

Predsedníčka následne požiadala dekana SvF o prezentovanie návrhu delenia časti dotácie na

jednotlivé katedry. Dekan oboznámil senátorov s navrhovaným delením a tiež o zmenách

súvisiacich s novoumetodikou, o opravách v prepočítaní položky Tovary a služby a základnom

delení výkonov z výkonnostných zmlúv. V novej metodike sa zmenil podiel medzi pedagogikou

a ostatnými položkami.

Ing. Farbák: upozornil na zásadné disproporcie vmetodike, kedy Ing. krúžky s 5 študentmi sa

nemôžu porovnávať s Bc. krúžkami s 25 študentmi – nezodpovedá to 10-násobnému výkonu,

prednáška je stále jedna. Dekan SvF o tomto probléme vie a diskutuje sa o tom, že

v budúcnosti by mal byť vzorec na výpočet pedagogického výkonu opravený.

Ing. Papánová reagovala na metodiku delenia, na 10-ročný výkon katedier a upozornila, že

katedra KSMAMmá KIVČ (koeficient intenzity výskumnej činnosti) 0,65 a katedra KCEI 3,5, čo

znamená, že sú 5 násobne lepší vo výskume? Dekan uviedol, že koeficient sa určuje v súlade s

metodikou.

prof. Decký na základe predchádzajúcej diskusie a všeobecného súhlasu senátorov požiadal,

aby sa pri určovaní výkonov v pedagogickej činnosti pri prednáškach nezohľadňoval počet

študentov.

doc. Ponechal pripomenul, že počty študentov je potrebné zohľadniť v prípade skúšania.

Ing. Farbák informoval, že doteraz sa dotácia delila v zmysle metodiky zministerstva na

univerzity, fakulty aj katedry. Ale tento rok sa v zmysle zákona o vysokých školách delí podľa

metodiky schválenej AS UNIZA.

AD 5) Návrh Dodatku č.5 k Smernici č.1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty

Žilinskej univerzity v Žiline

Predsedníčka AS Svf odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil členov senátu

s navrhovaným dodatkom k organizačnému poriadku a príslušnými zmenami - Rada garantov

fakulty pre 1., 2. a 3. stupeň sa ruší, boli objasnené dôvody vzniku nových pozícií docentov na

katedrách KSMAM, KSKM a KCEI, dôvody zníženia počtu odborných asistentov a výskumných

pracovníkov na KSKM, KGd a KGt.

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené



AD 6) Návrh na schválenie člena Vedeckej rady Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v

Žiline pre funkčné obdobie 2022 až 2026

Predsedníčka AS Svf odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil členov senátu s návrhom

na schválenie nového člena Vedeckej rady SvF. Dekan tiež objasnil dôvody vzdania sa členstva

vo VR Ing. Rybárika a predstavil profesijný životopis Ing. Richarda Púčeka.

Pre schválenie nového člena VR SvF predsedníčka navrhla tajnú voľbu.

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené

AD 7) Návrh Plánovaných počtov prijatých uchádzačov na SvF v bakalárskom, inžinierskom

a doktorandskom štúdiu pre ak. rok 2025/2026

Predsedníčka AS Svf odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil členov senátu

s plánovanými počtami uchádzačov na SvF v bakalárskom, inžinierskom a doktorandskom

štúdiu pre ak. rok 2025/2026.

K uvedenému bodu zasadnutia sa nikto neprihlásil do diskusie, a nasledovala hlasovanie:

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené

V Žiline 11.6.2024

Prílohy

Prezenčná listina, Hlasovacie lístky za podpredsedu AS za študentskú časť.

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD. ..............................

Overovatelia: Ing.Matúš Farbák, PhD. ..............................

Ing. Marek Chabada ..............................

..............................

doc. Ing. Eva Remišová, PhD.

predsedníčka AS SvF UNIZA


